
Finansudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 18. december 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Vil ministeren redegøre for, om aftalen mellem Danmark og FN (UNICEF) utvetydigt 
fastlægger, at alle nuværende og fremtidige aktiviteter skal foregå i København, eller om 
der er et frirum til eksempelvis at placere lageraktiviteter andre steder i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DD).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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